
PROJEKT  

Protokół Nr 11/2025 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 23 stycznia 2025 roku 

 

Miejsce posiedzenia: Szkoła Podstawowa Nr 1 przy ul. Mickiewicza 2a w Sokółce (aula 

multimedialna). 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie: 14:30, zakończenie: 14:58. 

Przewodniczył: Tomasz Fiłonowicz - Przewodniczący Komisji Finansów 

Protokołował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni: 

Członkowie Komisji – jak w liście obecności. 

Osoby spoza Komisji – jak w liście obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2025-2036. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

5. Zamknięcie sesji. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu: „Projekt uchwały w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie i 

przyjęcie do realizacji projektu pn. „Budowa i modernizacja sieci ciepłowniczej w mieście 

Sokółka” w ramach Programu Priorytetowego – 8.6 Współfinansowanie projektów 

realizowanych w ramach Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat i 

Środowisko 2021-2027 (FEnIKS) Część 4) Sieć ciepłownicza/chłodnicza efektywny system 

ciepłowniczy.” 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie wniosek. 

Komisja Finansów 7 głosami „za” przyjęła wniosek. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja Finansów 7 głosami „za” przyjęła porządek obrad. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2025-2036. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

5. Budowa i modernizacja sieci ciepłowniczej w mieście Sokółka” w ramach Programu 

Priorytetowego – 8.6 Współfinansowanie projektów realizowanych w ramach Programu 

Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat i Środowisko 2021-2027 (FEnIKS) Część 4) 

Sieć ciepłownicza/chłodnicza efektywny system ciepłowniczy. 

6. Zamknięcie sesji. 

 



Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie protokół z poprzedniego 

posiedzenia. 

Komisja Finansów 7 głosami „za” przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2025-2036. 

Projekt uchwały wraz z ustną autopoprawką przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Radna Bogusława Szczerbińska zapytała dlaczego inwestycja Centrum Przesiadkowego została 

przeniesiona na ten rok. 

Skarbnik Magdalena Wróblewska powiedziała, że wartość tego zadania została przeniesiona na 

ten rok, ale nie będzie to skutkowało zwiększeniem kwoty przedsięwzięcia. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że zaistniała możliwość ukończenia tej 

inwestycji wcześniej, stąd taki ruch. 

Radna Bogusława Szczerbińska zapytała czy Zastępca Burmistrza jest w stanie obiecać, że w 

2026 nie trzeba będzie dokładać do tej inwestycji. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że nie jest w stanie obiecać czegoś 

takiego, ale Gmina będzie starała się, żeby do tego nie doszło. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Finansów 4 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” i 1 głosem „przeciw” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

Projekt uchwały wraz z ustną autopoprawką przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie autopoprawkę. 

Komisja Finansów 6 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Finansów 4 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” i 1 głosem „przeciw” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 5 

Budowa i modernizacja sieci ciepłowniczej w mieście Sokółka” w ramach Programu 

Priorytetowego – 8.6 Współfinansowanie projektów realizowanych w ramach Programu 

Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat i Środowisko 2021-2027 (FEnIKS) Część 4) 

Sieć ciepłownicza/chłodnicza efektywny system ciepłowniczy. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Radna Bogusława Szczerbińska zapytała czy MPEC będzie robił inwestycję z własnych 

środków, skoro w Prezes MPEC Leszek Lulewicz zapewnia, że podjęcie uchwały nie wywoła 

skutków finansowych obciążających budżet Gminy Sokółka. 

Prezes MPEC Leszek Lulewicz przypomniał radnym o założeniach tej inwestycji oraz 

przedstawił kwoty, które będzie to za sobą pociągało. Prezes MPEC przedstawił też radnym 

przebieg przyznawania dofinansowania w ramach programu FEnIKS. Prezes dodał, że 

zaangażowanie finansowe Gminy będzie wymagane na późniejszych etapach. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że Gmina postara się w pierwszych 

kwartale dofinansować MPEC w kwocie 2 mln zł. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Finansów 4 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” i 1 głosem „przeciw” 



pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Ad. 6 

Wolne wnioski. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

Bartłomiej Klim        Tomasz Fiłonowicz 


